
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 6
Chválkovice

Č. 12 / 2024 12. 12. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Mgr. Kamený Jiří, Brázda Rostislav, RNDr. Pikal Petr, Tuška Jiří, Bc. Fišerová Ivona, Mgr.
Letocha Zdeněk

Omluveni: Mohyla René, Šavrňák Lubomír

Hosté: Miroslav Bláha, Marie Ondrášová

Z celkového počtu 8 členů se zúčastnilo 6, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Komise schválila program schůze předložený p. předsedou.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Části jednání byl přítomen zástupce MPO p. Martin Schneider.

3 Vystoupení hostů

3.1 p. Bláha, p. Ondrášová
P. Bláha opět přišel kvůli kanalizaci v Chodské a Skopalíkově ulici - sděluje, že v místě je poškozený kanál. Člen
komise p. Brázda kanál vyfotí a pošle na TSMO mobilní aplikací. Dále p. Bláha vznesl dotaz, kdy a kde se
budou opravovat další chodníky. Předseda komise informoval, že město změnilo systém přidělování peněz na
chodníky.
P. Ondrášová konstatovala, že listí na Selském nám. již bylo posbíráno (minule urgovala, že tomu tak není).
Připomínala nevyčištěné krajnice vozovky a ucpané kanály na Selském náměstí. Člen komise Mgr. Letocha to
zkontroluje a nahlásí mobilní aplikací na TSMO.
Komise upozorňuje občany, že závady tohoto typu mohou hlásit sami rychleji přes webové stránky
https://hlaseni.olomouc.eu nebo https://www.tsmo.cz/hlaseni-zavad/ nebo mobilní aplikací "Moje Olomouc"
přímo ze svého mobilu, nemusí kvůli tomu chodit na jednání komise. Až pokud věc není řešena, má smysl ji
eskalovat ke komisi.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Odbor majetkoprávní (p. Králová Veronika) - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Projednání rozpočtu
Komise projednala stav rozpočtu před ukončením roku.

5.2 Návrh na vybudování dopravního hřiště
Komise diskutovala o návrhu člena komise RNDr. Pikala k vybudování dopravního hřiště pro děti, zatím bez
závěru.



5.3 Předání staveniště k pokračování cyklostezky před Vánoci
Předseda komise informoval o blížícím se předání staveniště pro pokračování budování cyklostezky
Chválkovická-Gorkého.

5.4 Blížící se vydání Chválkovického hlasatele
Komise projednala připravované číslo Chválkovického hlasatele.

5.5 Zóna 30
Předseda komise seznámil členy s odpovědí z odboru dopravy, že v rámci návrhu "zóny 30" ve Chválkovicích
se počítá se zachováním stávajícího stavu přednosti v jízdě v ulicích Kubatova a Železniční, tj. že tyto zůstanou
zachovány jako hlavní silnice (nebude zde přednost zprava).

Usnesení:
Komise souhlasí s návrhem odboru dopravy na vytvoření "Zóny 30" ve Chválkovicích za předpokladu, že
zůstane zachována rychlost 50 km/h na Selském náměstí a na Chválkovické (toto návrh splňoval již při minulém
projednání) a že zůstane zachováno současné dopravní značení přednosti v jízdě v ulicích Kubatova a
Železniční a zůstane zachován průjezd zakázán v ulici Šubova.

Komise souhlasí
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1

5.6 Vyhodnocení akcí rozsvícení vánoční stromu a Česko zpívá koledy
Komise projednala obě uskutečněné akce, konstatovala vyšší účast občanů než loni.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

8 Obecné informace

8.1 Pozvánka na hasičský punč každý prosincový pátek a sobotu až do konce roku
Hasiči spolu s komisí zvou spoluobčany nejen před Vánoci, ale i v době mezi svátky, tj. v pátek 27. 12. a v
sobotu 28. 12. k zimnímu stánku s punčem i dalším občerstvením u nové hasičské zbrojnice, v čase
16:30-21:00 hodin.

8.2 Poděkování
Komise děkuje za podněty, připomínky a návrhy všem spoluobčanům. Přeje klidné prožití svátků a hodně zdraví
do nového roku a těší se na další spolupráci!

8.3 Obecné
Jednání bylo zahájeno v 18:00 a ukončeno v 20:15 hodin. Další jednání komise se uskuteční ve čtvrtek 9. ledna
2025 v 18:00 hodin v hasičské zbrojnici ve Chválkovicích.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 12 / 2024

Datum schválení zápisu: 17. 12. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Mgr. Kamený Jiří

Zapsal/a:
Mgr. Letocha Zdeněk

Ověřil/a:
Mgr. Kamený Jiří


